
RADA MIEJSKA

w Pszczynie

Protokół nr 0002.057.2023 (LVII)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 20 kwietnia 2023 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył LVII sesję Rady

Miejskiej w Pszczynie, która rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra
Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, zastępców burmistrza Pszczyny, skarbnika gminy,
sekretarz gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych oraz
wszystkie osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą informacyjną, dotyczącą
RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz

i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w Pszczynie, nagrywania
i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest na drzwiach wejściowych

sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest

20 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

1. Marek Dutkowski

2. Renata Dyrda

3. Krystyna Fuławka

4. Arkadiusz Gardiasz

5. Ireneusz Gruszka

śr—Małeeła—Kanaiek—Eewandemska

7. Henryk Kopiec

Sr—Jaeełełśabis

9. Grzegorz Kuczera

10. Marcelina Leki

11. Andrzej Mańka

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Monika Rąba

15. Maciej Stieber

16. Leszek Szczotka

17. Marek Szklorz

18. Maria Szostak

19. Łukasz Tetla

20. Marta Wojciechowska-Smolarz

21. Andrzej Wojtanowicz

Q—Z-r—RaiaHMFébel

23. MichałZiebura

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.



ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy do porządku obrad są

jakieś wnioski.

Wniosków o zmianę porządku obrad nie było i prowadzący obrady stwierdził, że dzisiejsza

sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2 Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołów LVI sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

4 Informacje i sprawozdanie Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za I kwartał 2023,

3) z dokonanych czynności z zakresu sprzedaży lub oddania nieruchomości w

użytkowanie wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także” ich

nabycia w I kwartale 2023 r.,

4) z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych, Behawioralnych i Narkomanii za rok 2022,

5) z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz przedstawienie potrzeb w tym

zakresie.

5. Informacja o kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

1) Projekt uchwały w sprawie ubiegania się przez miasto Pszczyna o tytuł Europejskiej

Stolicy Kultury w 2029 roku.

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Pszczyńskiego Zarządu Edukacji,

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/298/16 Rady Miejskiej

w Pszczynie z dnia 27 października 2016 r. w sprawie określenia jednostek

obsługiwanych przez Pszczyński Zarząd Edukacji oraz zakresu powierzonych

obowiązków w ramach wspólnej obsługi,

4) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej wysokość opłat za

korzystanie uczniów z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Pszczyna,

5) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku

Miejskim oraz określenia warunków częściowego zwolnienia z opłat,

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia w Pszczynie strefy

płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów

samochodowych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz

sposobu ich pobierania,

7) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z miejsc

postojowych na parkingu gminnym w Pszczynie przy ulicy Zorskiej,

8) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Pszczynie przy uI. Bielskiej,

9) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Pszczynie przy ul. Wojciecha Korfantego,



10) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Pszczynie przy ul. Sokoła,

11) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Piasku przy ul. Studzienickiej,

12) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położnej w

Pszczynie przy ul. Cichej 2,

13) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Porębie,
14) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

części miasta Pszczyna w rejonie ulicy Zorskiej,

15) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia Województwu Śląskiemu
pomocy finansowej na wykonanie dokumentacji projektowej rozbudowy drogi

wojewódzkiej nr 939,

16) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023,

17) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Pszczyna.

7. Wolne głosy, komunikaty.

8. Zamknięcie obrad — LVII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LVI sesji Rady Miejskiej
z 23 marca 2023 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu LVI sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, lreneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Łukasz

Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Maria Szostak
NIEOBECNI (3): Marcela Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Rafał Wróbel

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LVI sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został

przez Radę przegłosowany wymaganą większością głosów.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny

o pracach w okresie międzysesyjnym, z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za I
kwartał 2023, z dokonanych czynnos’ci z zakresu sprzedaży lub oddania nieruchomości w
użytkowanie wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także ich

nabycia w I kwartale 2023 r., z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych, Behawioralnych i Narkomanii za rok 2022, z realizacji zadań z



zakresu wspierania rodziny oraz przedstawienie potrzeb w tym zakresie Radni otrzymali.

Zapytał, czy do tych informacji i sprawozdań Radni mają zapytania |ub uwagi.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacja

i sprawozdania zostały przez radę przyjęte do wiadomości.

Informacja isprawozdania stanowią odpowiednio załączniki nr 2, 3, 4, 5 i 6 do protokołu

sesji.

ad. 5.

Prowadzący obrady poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej radną Barbarę Psik

o przedstawienie informacji o kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała informację o kontroli nr BRM.0012.1.040.2023

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w dniach 17, 24 i 31 marca 2023 r. Kontrola

dotyczyła tworzenia i realizacji Pszczyńskiego Budżetu Obywatelskiego.

Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Ten protokół, wypowiadam się jako członek

Komisji, bo trochę czasu żeśmy poświęcili temu tematowi, zresztą to już prawie chyba 12 lat

budżet obywatelskifunkcjonuje, liczy bardzo dużo stron ~ 14. Mam nadzieję, że wszyscy Radni

przeczytali protokół. Nie ma tam wniosków konkretnych. Są pewnego rodzaju jakby

spostrzeżenia, zalecenia. Ale proszę Państwa, co dwa, trzy lata zastanawiamy się,

dokonujemy pewnych zmian w regulaminie. Moje stanowisko, czyje przyjmiecie, czy nie jest

takie ~ regulamin od samego początku był dla mnie idealny i zrozumiały. Trzy podstawowe

rzeczy. Inwestycja na terenie Gminy, realizacja w obrębie kwoty, jaka przysługuje sołectwu i

osiedlu. Następna rzecz, niepodważalna to to, że można przekroczyć 10% kwoty realizacji.

Wiemy, jak to wyglądało. Nie będę tu już historii przedstawiał. Proszę Państwa, ale nie

spodziewałem się, że doczekam takiego momentu i takiej ch wili, że znajdą się tacy, co

przebijq cały ten regulamin. Budżet obywatelski liczy kwotowo 2,5 miliona złotych. Proszę

Państwa nie przyszłoby mi na myśl, z'e moźna zgłosić zadanie prawie zbliżające się do tej

kwoty. Po wnikliwej analizie, merytorycznego przeg/qdu wniosku, wszystkiego okazuje się, że

nie dość, że realizować chciano zadanie nie tylko za swoje pieniądze, to otrzymaliśmy

informację, że zadanie w sumie to kosztorysowa miało wynosić w przybliżeniu prawie

1. 700.000 zł. Zjednej działki, z małego projektu zrobił się ogromny projekt na siedmiu

działkach, 2 ulice dla realizacji i milion siedemset proszę Państwa. Kończchuź. Jest mi bardzo

smutno. Smutekjest częścią życia każdego. Mojego też. Ja z tym jakoś przeżyję, ale mam

nadzieję, że jeszcze ten rok. Bo jeszcze następną będziemy mieli realizację, następną edycję. I

jeszcze rok mamy do działania. Mam nadzieję, że taka niespodzianka proszę państwa mnie

nie spotka. Nie sądziłem, że do takiej sytuacji może dojść. Dziękuję bardzo.”

Innych głosów nie było.

Do protokołu nie wniesiono uwag, pytań i Przewodniczący rady stwierdził, że Rada przyjęła

protokół z przeprowadzonej kontroli do wiadomości. Informacja o przeprowadzonej kontroli

stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji.

(W tym momencie na salę obrad przybyła radna Marcela Kanafek — Lewandowska. Liczba

radnych biorących udział w obradach wynosiła 21).



ad. 6

6.1)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w
sprawie ubiegania się przez miasto Pszczyna o tytuł Europejskiej Stolicy Kultury w 2029 roku.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,
Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/716/23 w sprawie
ubiegania się przez miasto Pszczyna o tytuł Europejskiej Stolicy Kultury w 2029 roku,
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała
podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.2) /
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały
w sprawie zmiany statutu Pszczyńskiego Zarządu Edukacji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek— Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,
Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/717/23 w sprawie zmiany
statutu Pszczyńskiego Zarządu Edukacji, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”.
Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.



6.3)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/298/16 Rady Miejskiej w Pszczynie z dnia 27 paz'dziernika

2016 r. w sprawie określenia jednostek obsługiwanych przez Pszczyński Zarząd Edukacji oraz
zakresu powierzonych obowiązków w ramach wspólnej obsługi.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek— Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVll/718/23 w sprawie zmiany
Uchwały Nr XXVI/298/16 Rady Miejskiej w Pszczynie z dnia 27 października 2016 r. w

sprawie okres’lenia jednostek obsługiwanych przez Pszczyński Zarząd Edukacji oraz zakresu
powierzonych obowiązków w ramach wspólnej obsługi, podjęta została jednogłośnie 21
głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

6.4)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały
w sprawie zmiany uchwały określającej wysokość opłat za korzystanie z wychowania

przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych

prowadzonych przez gminę Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI12

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel



W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/719/23 w sprawie zmiany

uchwały określającej wysokość opłat za korzystanie uczniów z wychowania przedszkolnego
w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych
przez gminę Pszczyna, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.5)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały
zmieniający uchwałę w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim oraz określenia
warunków częściowego zwolnienia z opłat.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki imienne: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr LVII/720/23 zmieniająca

uchwałę w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim oraz określenia warunków
częściowego zwolnienia z opłat, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.6)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w
sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia w Pszczynie strefy płatnego parkowania,
wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie płatnego
parkowania, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (18): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek— Lewandowska, Henryk Kopiec, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,



Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Michał Ziebura

PRZECIW (1): Grzegorz Kuczera

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Maciej Stieber, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/721/23 w sprawie zmiany
uchwały w sprawie ustalenia w Pszczynie strefy płatnego parkowania, wysokości stawek

opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania, wysokości

opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania, podjęta została większością 13 głosów
„za", przy 4 głosach „przeciw" i 5 „wstrzymujących się”. Prowadzący obrady stwierdził, że
uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

6.7)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w
sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z miejsc postojowych na parkingu gminnym

w Pszczynie przy ul. Żorskiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/722/23 w sprawie

wprowadzenia Regulaminu korzystania z miejsc postojowych na parkingu gminnym w

Pszczynie przy ul. Żorskiej, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący
obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.8)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w
sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul.

Bielskiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/723/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Bielskiej,
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.9)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w
sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul.

Wojciecha Korfantego.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiu52 Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/724/23 w sprawie
obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Wojciecha

Korfantego, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,
że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.10)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul.

Sokoła.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/725/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Sokoła,
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała
podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.11)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w
sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Piasku przy ul.
Studzienickiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYIVIUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek— Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,
Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek
Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 21 radnych, Uchwała Nr LVII/726/23 w sprawie
obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Piasku przy ul.
Studzienickiej, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. Prowadzący obrady
stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.12)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Pszczynie przy uI. Cichej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.
Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Andrzej

Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka,

Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, RafałWróbeI

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/727/23 w sprawie

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Cichej, podjęta

została większością 20 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów

„przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

wymaganą większością głosów.

6.13)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Porębie.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek— Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, RafałWróbeI

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/728/23 w sprawie

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Porębie, podjęta została jednogłośnie 21

głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę

jednogłośnie.

6.14)
Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Pszczyna w

rejonie ulicy Zorskiej.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił procedurę głosowania i wyjaśnił, że przed

podjęciem uchwały Rada musi zająć stanowisko w sprawie uwag negatywnie rozpatrzonych

przez Burmistrza Pszczyny. Zaproponował, aby odbyło się to w następujący sposób:

Burmistrz odczyta uwagę zgodnie z otrzymanym zestawieniem (załącznik nr2 do projektu

uchwały), następnie Rada poprzez głosowanie zajmie stanowisko w tej sprawie
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odpowiadając na pytanie: „Czy Rada podtrzymuje sposób rozpatrzenia uwagi przez
Burmistrza”? Po przegłosowaniu wszystkich uwag negatywnie rozpatrzonych przez
Burmistrza Rada zajmie stanowisko w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji,
zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań
własnych gminy oraz zasadach ich finansowania (załącznik nr 3 do projektu uchwały). Po
realizacji tych punktów Rada przystąpi do głosowania nad projektem uchwały w sprawie
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Pszczyna w

rejonie ulicy Zorskiej.

Przystąpiono do głosowania uwag rozpatrzonych przez Burmistrza negatywnie.

Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury Anna Krzystolik przedstawiła kolejno uwagi
negatywnie rozpatrzone przez Burmistrza, które następnie rada głosowała:

1. Uwaga nr 1 (I wyłożenie)

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

2. Uwaga nr 3 (l wyłożenie)

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, RafałWróbeI

3. Uwaga nr 6 (l wyłożenie)

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz
Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel
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4. Uwaga nr 7 (I wyłożenie)

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

5. Uwaga nr 8 (I wyłożenie)

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, RafałWróbeI

6. Uwaga nr 9 (I wyłożenie)

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

7. Uwaga nr 1 (II wyłożenie)

Wynikigłosowania:ZA:19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

8. Uwaga nr 2 (ll wyłożenie)

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

9. Uwaga nr 3 (II wyłożenie)

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU10, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

10. Uwaga nr 4 (II wyłożenie)

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

Głos zabrała radna Marcelina Leki. Powiedziała: „W tym miejscu chciałam zabrać głos jako

przedstawiciel zarządu osiedla i jako przedstawiciel rady parafialnej. Nie mam nic przeciwko

cmentarzowi i bardzo się cieszę, że mamy zamiar powiększyć ten cmentarz. Ale wstrzymuję

się, gdyż zarząd osiedla, rada parafialna złożyła wnioski do tego projektu uch wały. Ponieważ

przedtem było w tym projekcie miejsce parkingowe dostępne wzdłuż całego cmentarza. Teraz

jest okrojone, mniejsze, więc mamy obawy, dlatego się wstrzymuję. Dziękuję bardzo.”

Po przegłosowaniu ostatniej uwagi negatywnie rozpatrzone] przez Burmistrza Pszczyny

przystąpiono do przegłosowania załącznika nr 3 do projektu uchwały - Rozstrzygnięcie o

sposobie realizacji, zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które

należą do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel
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Następnie prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, propozycje

zmian.

Pytań, uwag propozycji zmian nie było i prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części

miasta Pszczyna w rejonie ulicy Zorskiej.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Andrzej Mańka, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria

Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Marcelina Leki

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/729/23 w sprawie

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Pszczyna

w rejonie ulicy Żorskiej, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.15)

Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały zmieniający uchwałę w

sprawie udzielenia Województwu Śląskiemu pomocy finansowej na wykonanie dokumentacji

projektowej rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 939.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek— Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/730/23 zmieniająca

uchwałę w sprawie udzielenia Województwu Śląskiemu pomocy finansowej na wykonanie

dokumentacji projektowej rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 939, podjęta została

jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę jednogłośnie.
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6.16)

Przed odczytaniem tytułu projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy skarbnik

gminy Artur Krawczyk przedstawił autopoprawkę burmistrza do tego projektu uchwały.

Pełna treść autopoprawki stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji. Dodał, że chciałby

sprostować oczywistą omyłkę pisarską, która wkradła się do autopoprawki. Mianowicie w

Dziale 801, rozdział 80101 zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 1900 zł w Szkole

podstawowej i napisane jest, że w Wiśle Wielkiej, a powinno być Wiśle Małej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/731/23 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.17)

Przed odczytaniem tytułu projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie

Finansowej Gminy Pszczyna skarbnik gminy Artur Krawczyk przedstawił autopoprawkę

burmistrza do tego projektu uchwały. Pełna treść autopoprawki stanowi załącznik nr 9 do

protokołu sesji. Skarbnik gminy Artur Krawczyk powiedział, że do projektu uchwały w

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej

Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka,

Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej

Wojtanowicz, Michał Ziebura

WSTRZMUJE SIĘ (1): Henryk Kopiec
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NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LVII/732/23 w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością 20

głosów „za", przy 1 „wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw”. Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Wykaz podjętych na LV/I sesji Rady Miejskiej uch wał stanowi załącznik nr 10 do protokołu

sesji.

ad. 7.

1. Głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Szanowni

Radni, Panie Burmistrzu, na początek chciałbym podziękować za możliwość

zorganizowania spotkania w terenie z pracownikami Wydziału Gospodarki Komunalnej,

przedstawicielem Starostwa oraz Policji. Bardzo merytoryczne. Także serdecznie dziękuję

za to, z'e moz'emy analizować i wybrać najlepsze rozwiązanie, które poprawi

bezpieczeństwo przed placówkami oświatowymi. Tutaj chciałem tylko wskazać, że

podczas krótkiego Spotkania Policja mu5iała kilkukrotnie interweniować w sprawie

kierowców, którzy łamią przepisy. Stają w sposób zagrażający bezpieczeństwu.

Kilkukrotnie policjant podchodził, pouczał. Kierowcy przeparkowywali. Tłumaczyli się

różnie. To tylko kolejny raz pokazuje, że ten problem tam funkcjonuje. I w tym miejscu

miałbym ogromną prośbę do Komendanta Straży Miejskiej, aby w godzinach porannych i

takich około godziny 15, jakjuż rodzice odbierają dzieci ze szkoły, podjechać tam i

wykonać takie czynności, aby na przyszłość wyeliminować takie przypadki. Mówię

dosłownie w ciągu pół godziny sześć, siedem razy. Rodzice nawet na t0, że stała Policja,

stał radiowóz nie zwaźali. Stawali bezpośrednio przy pasach w momencie, kiedy dzieci

przechodziły. Także, to Panie Komendancie bardzo bym prosił. I drugą kwestię, którą

chciałbym dzisiaj poruszyć, w zasadzie odczytac’ złożoną interpelację, którą złożyliśmy

wspólnie z Radnym Grzegorzem Kuczerą oraz Radnym Markiem Szklorzem, a chodzi o

przedszkolną infrastrukturę sportową w Szkole Podstawowej nr 1 im. Książąt Pszczyńskich

w Pszczynie. „ sziązku z obecnym stanem przyszkolnej infrastruktury sportowej w

Szkole Podstawowej numer 1 w Pszczynie, W nawiązaniu do interpretacji składanych w

2020 oraz 2022 roku oraz ubiegłorocznej dyskusji na posiedzeniu Komisji Gospodarki,

ponownie wnosimy o podjęcie działań, mających na celu zabezpieczenie środków

finansowych na wykonanie dokumentacji projektowej budowy nowego boiska

sportowego oraz modernizację placu zabaw. Szkoła Podstawowa nr 1 jestjedną z

naj/iczniejszych placówek w gminie Pszczyna, do której w roku szkolnym 2022/2023

uczęszcza 392 uczniów. To szkoła z ogromnymi tradycjami. Zlokalizowana w centrum

miasta. Na jej terenie zlokalizowana jest mała sala gimnastyczna wraz z zap/eczem,

bieżnia do skoku oraz nieczynny plac zabaw. Niestety w tej placówce oświatowej nie ma

żadnego boiska zewnętrznego, co znacznie ogranicza możliwości aktywnościfizycznej

uczniów w obszarze gier zespołowych i aktywności ruchowej oraz rekreacyjnej.

Dodatkowo od ponad roku szkoła nie posiada również funkcjonującego placu zabaw,

który został zamknięty ze względu na stan techniczny urządzeń oraz nawierzchni. Szkoła,

która posiada prawie 400 uczniów nie ma placu zabaw i to w samym centrum miasta. W
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zwiqzku z powyższym oraz możliwością pozyskania środków zewnętrznych, wspólnie z

Przewodniczącym Zarządu Osiedla Śródmieście Jackiem Grandą, wnosimy o niezwłoczne
opracowanie dokumentacji projektowej związanej z wykonaniem nowego boiska

szkolnego, które umożliwi wszystkim uczniom pełne realizowanie zajęć sportowych i

rekreacyjnych przez cały rok szkolny. Należy podkreślić, że Komisja Gospodarki Rady

Miejskiej w Pszczynie już w roku 2019 zwracała uwagę na stan przedmiotowej

infrastruktury i konieczność bazy sportowej we wskazanej placówce. Ogłoszony przez

Ministerstwo Sportu program Sportowa Polska, Program Rozwoju Lokalnej Infrastruktury
Sportowej daje samą możliwość wsparcia realizacji zadań inwestycyjnych, dotyczących
przyszkolnych obiektów sportowych. Jednym z ich celówjest poprawa stanu przyszkolne]
infrastruktury sportowej przeznaczonej na potrzeby realizacji zajęć wychowania

fizycznego, służącejjednocześnie lokalnym społecznościom do aktywnego spędzania

czasu wolnego, jak również umożliwiającej współzawodnictwo sportowe. Nadmieniamy,
iż termin naboru wniosków upływa 8 maja bieżącego roku, a rozpoczął się 3 kwietnia.

Niestety, kolejny raz z rzędu nie będziemy mogli skorzystać z przedmiotowego programu

ze względu na brak dokumentacji projektowej. Chociaż od kilku latjesteśmy zapewniani,

że jest to jedno z priorytetowych zadań. Należy podkreślić, iż duża część dzieci i młodzieży
szkolnej nie ma dostępu do bezpiecznej ifunkcjonalnej szkolnej infrastruktury sportowej.
Obiekty przyszkolne pełnią funkcję nie tylko związane z poprawą warunków realizacji
zajęć wychowania fizycznego, ale również stanowią sieć podstawowych obiektów

sportowych ogólnodostępnych dla każdego mieszkańca. I tutaj W tym momencie, Panie

Burmistrzu i Pani Burmistrz, ja prawie 4 lata od wizji, od wyjazdowego posiedzenia

Komisji Gospodarki, 3 lata od odpowiedzi na interpelację, gdzie wówczas też z Markiem, z

Grzegorzem wnioskowaliśmy 0 to, dostaliśmy wówczas informację, że wymaga to decyzji
pozwolenie na budowę, że jest wymagana dokumentacja projektowa oraz że nie ma w

budżecie takiego zadania. Na przyszłość, taka odpowiedź w momencie, kiedy

wnioskujemy 0 zadania no troszeczkę jest niepoważna. Ale tutaj chciałem odczytać, 3 lata

temu odpowiedź, jaką otrzymaliśmy od Burmistrza Pszczyny: „Zapewniam, że dołożę
wszelkich, by w miarę możliwości wygospodarować odpowiednie środkifinansowe w

budżecie Gminy na sporządzenie dokumentacji projektowych, mających na celu

poprawienie stanu infrastruktury szkolnej przy SP nr 1, aby w kolejnych latach móc

pozyskać zewnętrzne źródła finansowania, które chociażby w części w przyszłości pomogą

zrealizować projekty”. To było 3 lata temu. A na odpowiedź z interpelacji w ubiegłym

roku, 2022, również w sprawie tej infrastruktury burmistrz napisał: „ Wykonanie

dokumentacji projektowej dla poprawy stanu infrastruktury sportawej przy Szkole

Podstawowej nr 1 będzie jednym z priorytetowych zadań w bieżącym roku budżetowym,

by w kolejnych latach móc pozyskać zewnętrzne źródła finansowania, które choćby w

części w przyszłości mogą zrealizować wyżej wymieniony projekt”. No nie mamy

dokumentacji projektowej. Nie możemy się ubiegać o środki zewnętrzne. Także tutaj, w

imieniu rodziców dzieci uczęszczających, na ch wilę obecną prosiłbym o zabezpieczenie,

znalezienie środków w budżecie. Zabezpieczenie tylko na dokumentację projektową,

abyśmy mogli potem kolejno, w następnych latach zrealizować. Bez tego kroku, no na

chwilę obecną mamę związane ręce. Chyba, że chcemy w całości finansować zadanie w
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100% ze środków własnych Gminy. Takjak to ma miejsce przy ulicy Bogedaina, gdzie

mamy na chwilę obecną zabezpieczone 1.000.000 zł, no i nie wiemy, kiedy w ogóle

realizacja ruszy. Także, panie Burmistrzu to w nawiązaniu do posiedzenia Komisji

Gospodarki. No tu bym prosiłjednak o podjęcie tych działań. Raz, że nie ma, te dzieci tak
naprawdę nie mają co robić na terenie zewnętrznym placówki, bo nie ma ani placu
zabaw, ani bezpiecznego terenu do gier i zabaw, bo sama ta nawierzchnia asfaltowa, jak
i nawierzchnia na placu zabawjest naprawdę niebezpieczna”.

Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz,
Panie Burmistrzu. Ja mam trzy sprawy. Może rozpocznę od tych bardziej takich

weselszych. Chciałem Wydziałowi Gospodarki podziękować, proszę Państwa, bo już
inwestycja w ramach budżetu obywatelskiego jest wykonana. Czyli chyba pierwsza
inwestycja z budz'etu wykonana za kwotę niecałe 70.000 zł. Przeznaczenie na główne
zadanie Urzędu Miasta, czyli na ulice. Czwarta edycja, czyli 240.000 złżeśmy przeznaczyli
na ulicę Studzienickq, żebyją skończyć. To ja już chyba nie doczekam, bo potrzebujemy
jeszcze 4 edycji. I tutaj chciałem podziękować za to. Ipodziękowania rzadko tutaj
słyszałem przez wiele, wiele lat, ale muszę to zrobić. Podziękowania dla mediów

społecznościowych plesspl. Byłem, rozmawiałem z redaktorami tej redakcji. Nawet się
tutaj na sesji wypowiadałem. Proszę państwa doczekaliśmy się, że nasze medium idealnie
relacjonuje przebieg wszystkich zebrań osiedlowych isofeckich. Nawet z nagraniami.
Także społeczeństwo moz'e się dowiedzieć, ci co nie byli, co na zebraniu było, jakie tematy
byfy rozpatrywane. Mogq nawet posłuchać i zobaczyćjaka jest wymiana zdań między

mieszkańcami, Przewodniczącym, Sołtysem, a panem Burmistrzem, bo to jest też bardzo

ciekawe. Ja tutaj jeszcze tylko mam taką jedną propozycję do medium, bo to było zawsze
kontynuowane. Najważniejszym, jak gdyby odzwierciedleniem przebiegu sesji to

interpelacje, które tutaj na przykład zgłosił pan Arek i wnioski, bo to jest informacja dla
mieszkańców co Radny robi, jakie sprawy go interesują. I to jest taki najszybszy

komunikat do społeczeństwa. I trzecia, znowu o smutku. I tutaj mam, zaraz na samym

początku taką prośbę, pierwsza Komisja Gospodarki, ja się zwrócę do pani

Przewodniczącej Komisji, proszę państwa. Ja wiem, z'e moz'e zaraz ktoś się odezwie:

„ Panie Heńku siadaj Pan, bo 7,8 razy o tym mówiłeś, już nas głowa bo/i”. Proszę Państwa,

ktoś mi w komentarzach napisał, wartafoby takie wycieczki zagraniczne, zimno krew. Ja

nie muszę daleko jechoc’. Ja wystarczy, że zajadę do sołectwa. I tak się doświadczy, tak się

nauczy i takich wiadomości nabędę, że ja nie muszę do Chorwacji, ani do Tunezjijechac’.
Proszę Państwa frez, znacie ten temat? Proszę Państwa w całym kraju materiał

odpadowy, do usz/achetnienia i do wykorzystania. W całym kraju. Jeżeli chodzi tutaj o tą

naszą małą ziemię, to Powiat, Województwo robi to na drogach, a u nas od wojnyfrez,

daleko, daleko odfrezu. Proszę Państwa ten frez ma pewną wartośćfinansowq. Za ten

frez, któryjestjak gdyby takim materiałem wtórnym ktos' zapłacił, podatnik. Jego można
wykorzystać. Wszyscy go wykorzystujq, tylko nie Gmina Pszczyna. Proszę Państwa

jeździcie ulicami, czy pobocza dróg wykonanefrezem są lepsze? I mają większą wartość

od tego, co my sypiemyPJakies' [niezrozumiałe] z betonem, które za tydzień, dwa

tygodnie wypadają. Rowerzyści nie wiedzą, jak na tej ulicyjechać, samochodyjakjadą, to

to lata po płotach, po furtkach. Pani Przewodnicząca zastanówmy się nad tym tematem.
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To jest naprawdę, a wiecie Państwo, dlaczego o tym mówię? Bo tu mnie wielu ludzi

przekonywała - nie, nie, to jest materiał rakotwórczy, odpadowy do uty/izacji, do bunkra

schować, nie wolno. No jak nie wolno. Wszyscy robią. Proszę Państwaja tu jadę do stolicy

naszej Gminyjednej i patrzę, a tam tonyfrezu na kupach. Ja tutaj tylko chciałem jeszcze

zadać takie pytanie. Ten co to składuje tam, to on dzierżawi ten teren? Bo to jest teren

gminny. Płaci za to? No przecież to się utylizuje, paruje, ludzie to wdychajq. Za chwilę tam

w tej miejscowości będą sytuacje rakowe. Proszę państwa ja tu ostatnio na sesji

apelowałem ~ Przestańmy się bawić. Przestańmy grać. My tutaj tworzymy 23 osobowy

zespół, który ma współpracować z panem Burmistrzem, z zastępcami. Ja powiedziałem na

ostatniej sesji, że ja tych gierek to już mam dosyć. Dziękuję bardzo.”

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gruszka. Powiedział: „Panie Przewodniczący,

Szanowni Radni, ad vocem do pana Radnego Kopca. Pan Radny Kopiec raczył wspomnieć

o swojej wizycie w Sołectwie Studzionka, Myśmy tam mieli Komisję do spraw sportu. / jak

przyjechał to nawet nie był w stanie się przywitać tylko poszedł robić zdjęcia frezu. ! też,

jest przykre, że Pan się nawet nie zapytał co to jest za frez, czyj, na czyim placu, tylko

teraz Pan podnosi temat. Ja przypomnę posiedzenie Komisji Gospodarki z 21 grudnia

2021 roku, tam jest wszystko powiedziane od kiedyfrez jest, nie jest odpadem. Dziękuję.”

Głos zabrał radny Grzegorz Kuczera. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Szanowni

Państwo, też tylko jeszcze na chwilę wrócę do tematu boiska przy szkole nr 1, bo wydaje

mi się, że w całej Gminie to tylko ta szkoła ma problem z boiskiem. I teraz dużo mówi się o

tym, żeby odciągać dzieciaki od tabletów, komórek i tak dalej. Ale tak wracając pamięcią

w tamte lata, kiedy sam byłem uczniem, to ja pamiętam, że żeby pokopać w piłkę,

postrzelać chociażby do jednej bramki, to miałem do dyspozycji szkołę na Batorego, tam

było asfaltowe boisko, miałem „jedynkę”, mogłem sobie pograć na „samochodówce”,

mogłem iść tutaj na „ Wembley”, teoretycznie jeszcze był„ekonomik”. Niech ktoś dzisiaj

spróbuje tam w tych miejscach wziąć piłkę i pokopać. Tam nie ma szans. Dzieciaki ze

Śródmieścia, ze Starego Miasta praktycznie nie mają takiego miejsca. Więc naprawdę

myślę, że to takijest na tyle nabrzmiały teraz moment, że należałoby się tą sprawą zająć.

Przynajmniej z tym projektem zrobić porządek. Patrzę też na pracę nauczycieli

wychowania fizycznego w SP nr 1. Oni sobie już poradzili w tym temacie. Chwała im za to.

Widzę ich często, jak śmigają z dzieciakami od tutaj, Basztowej przez Batorego, bo tam

mogą też korzystać, są też na Orliku, no i ewentualnie stadion też im zostaje. Wykonują

swoją pracę jak mogą najlepiej. Ale, jeśli mówimy o jakimś komforcie pracy dla tej grupy

nauczycieli. Nie tylko dla tej grupy, bo przecież szkoła mogłaby korzystać, to jest to

bardzo istotne, żeby umożliwić i dzieciakom i nauczycielom takie właściwe warunki pracy.

Zwłaszcza, że teraz no na pewno byłoby korzystniej, gdyby wszyscy moglijuż na świeżym

powietrzu zajęcia przeprowadzać. ! takjeszcze patrzę na ten problem z takiej strony, że

na przestrzeni minionych lat naprawdę jako Rada podejmowaliśmy mnóstwo takich

ruchów budżetowych. ! powiedzmy sobie szczerze i też chwała za to, na tą szkołę bardzo

duże środki poszły. Tarn zostały wykonane gruntowne remonty. Od tych wykopów

głębokich, aż po wymianę okien i tak dalej, i tak dalej, dobudówkę. Więc bardzo duże

pieniądze zostały tam zainwestowane. I trochę to jest takie no, słabe, że my dzisiaj jeszcze

boksujemy się o zaledwie wykonanie nawierzchni, bo to głównie o to chodzi, boiska, gdzie
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mogliśmyjuż to dawno mieć w komplecie i nie byłoby tematu. Bardzo proszę, żeby naszą

interpelację rozpatrzyćjak najbardziej pozytywnie. Tak, żebyśmy przyszłym roku mogli

aplikować o nowe środki. Dziękuję”.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział: „Ad vocem do pana Henryka

przypominam, że w porządku obrad, zgodnie ze statutem nie mamy takiego punktu

interpelacje. Interpelacje składamy W biurze podawczym. Bezpośrednio sq kierowane do

pana Burmistrza, a nie do mediów społecznościowych, czy do mediów pszczyńskich.”

Głos zabrał radny Marek Szklorz. Powiedział: „Również zabiorę głos w temacie boiska,

ponieważ teżjestem współautorem tej interpelacji. Myślę, że tu już zostało wszystko w

tym temacie powiedziane. Też chodziłam tu, jak kolega, do tej szkoły. Już to mówiłem,

kiedyś w latach 70. ! graliśmy, co prawda na asfalcie. Świat poszedł do przodu. Takjak tu

koledzy powiedzieli, szkoła bez boiska to według mnie nie jest szkoła, bo dzieci potrzebują

tego, ale już nie będę tego tłumaczył, bo to każdy, każdy wie. Myślę, że trzeba iść tą

drogq, którą ostatnio pan Burmistrz poszedł, za to mu bardzo, bardzo dziękuję, że zgłosił

tam na poprawę infrastruktury sportowej budowę sali przy szkole SP 6 do programu

Olimpia. Tutaj jest program Sportowa Polska. Bardzo duże dofinansowanie. No ale takjak

tutaj koledzy przedstawili trzeba tej dokumentacji projektowej. Nie są to aż tak duże

koszty, których nie bylibyśmy w stanie na tą dokumentację wyasygnować. Ponieważ Pan

Burmistrz tutaj pisze, o ile się nie mylę wjednej odpowiedzi, chyba 100 tysięcy, czy 50, nie

jestem pewny. Także myślę, że jest to wymóg czasu. Szkoła w środku miasta. A po drugie.

Doceniam też determinację rodziców. Proszę Państwa, to nie tylko, że myśmy się

zajmowali tym, Komisja Sportu, interpelacje, ale rodzice jak mogli, zwracają się do nas.

Nawet były zgłoszone 3 wnioski do budżetu obywatelskiego z każdego osiedla. Fakt, że

one tam nie spełniły wymogówformalnych. Ale proszę docenić tq determinację. My w

zasadzie możemy tylko już apelować do pana Burmistrza, z'eby tokie środki znalazł. I

myślę, że pan Burmistrz te środki znajdzie, bo sam się trochę wstydzę, że jak się do mnie

zwracają. No, był temat w Szkole boiska, nie ma. Co, trudno odpowiedzieć, dlaczego nie

ma tyle lat. Także tu bym apelował do pana Burmistrza. Myślę, że to jest kwestia

szybkiego rozwiązania. Później będziemy aplikować do tej Sportowej Polski. No i

będziemy dalej działać, aby te środki.”

Ad vocem do wypowiedzi Przewodniczącego rady głos zabrał radny Henryk Kopiec.

Powiedział: „ Panie Przewodniczqcy, ja wiem, że w zapisie regulaminu pracy Rady nie ma

tego punktu interpelacja, a interpelacje składamy w biurze. I pan Przewodniczący dzięki

swojej uprzejmości pozwala nam czasami przedstawić treść tej interpelacji. Ale to nie

znaczy, że nie musi być”.

Ad vocem Przewodniczący rady powiedział, że nie powiedział tego złośliwe, tylko

chciałby wszystkim przypomnieć o tym.

Ponownie głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Ja nie odebrałem tego w ten

sposób. Ja tego nie odebrałem jako złośliwość. Ty/ko mówię, że na można zmienić i może

być i wtedy bieg będzie prawidłowy. Wszystko można zmieniać w określonym czasie.

Panie Irku. Dziękuję Panu za ten, że Pan mi tylko dopisał brak kultury, bo jeszcze można w

inny sposoby albo jakies’ formy przypisać komuś. My znamy te formyjakie sq. Ja sobie nie

przypominam, że się nie przywitaiem z wszystkimi, którzy byli na tej Komisji wyjazdowej.
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Pierwszq, z którą się przywitałem to była pani Basia Psik, potem po kolei wszyscy. Także
dziękuję, że tylko tyle mi Pan przypisał. I nie próbował pan uzasadniać tego bardziej, tej

pożyteczności tego frezu w tym Sołectwie, b0 ja juz” tu raz mówiłem, że czym większe,

dłuższe uzasadnienie, tym mniej mnie przekonuje.”

9. Przewodniczący rady przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej w Pszczynie
w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że w tym okresie miały miejsce następujące

posiedzenia komisji: w dniach 17, 24 i 31 marca odbyły się posiedzenia Komisji
Rewizyjnej, których tematem była kontrola dotycząca tworzenia i realizacja

Pszczyńskiego Budżetu Obywatelskiego, 17 kwietnia odbyło się posiedzenie Komisji
Spraw Społecznych oraz posiedzenie Komisji Budżetu, 18 kwietnia odbyło się posiedzenie

Komisji Sportu i Kultury Fizycznej oraz posiedzenie Komisji Gospodarki.

10. Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie
wpłynęło pismo firmy Visa Bell spółka z 0.0. w sprawie dzierżawy. Dodał, że przekazał
pismo wszystkim Radnym do wiadomości, z prośbą do Przewodniczącej Komisji
Gospodarki o szczegółową analizę tego tematu. Na podstawie stanowiska Komisji
Gospodarki przygotowana została propozycja odpowiedzi na to pismo, którą następnie
odczytał. Propozycja odpowiedzi na pismo stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji. Po
odczytaniu propozycji odpowiedzi prowadzący obrady zapytał, czy do przedstawionej
propozycji odpowiedzi są uwagi, pytania, propozycje zmian? Pytań, uwag, propozycji

zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0,

NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz,

Ireneusz Gruszka, Marcela Kanafek — Lewandowska, Henryk Kopiec, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej
Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta

Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Jacek Kubis, RafałWróbeI

W wyniku głosowania propozycja odpowiedzi na pismo przegłosowana została

jednogłośnie.

11. Przewodniczący rady Leszek Szczotka przypomniał o obowiązków złożenia do końca

kwietnia oświadczenia majątkowego.

12. Przewodniczący rady powiedział, że następna sesja planowana jest na 18 maja 2023 r.

ad. 8.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 1359 ogłosił zamknięcie LVII sesji Rady Miejskiej
w Pszczynie.

[PODPIS]    

Protokołowała: Katarz n ękała
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